

Title (en)

Lamp holder incorporating the starter.

Title (de)

Lampenfassung mit eingebautem Starter.

Title (fr)

Douille de lampe avec starter intégré.

Publication

**EP 0590543 A2 19940406 (DE)**

Application

**EP 93115490 A 19930925**

Priority

DE 4232802 A 19920930

Abstract (en)

A lamp holder (1) for two-pin cap lamps consists of a housing (2) which is of approximately L-shaped design. In one limb (4) of the housing are the contact springs for making electrical contact with the pins of an inserted two-pin cap lamp. A starter arrangement (12) which is designed as a two-terminal network is provided in the other limb of the housing (2). This arrangement results in a reduced space requirement, and so that the lamp housings can be designed correspondingly smaller. <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Lampenfassung (1) für Zweistiftsockellampen besteht aus einem Gehäuse (2), das etwa L-förmige Gestalt hat. In dem einen Schenkel (4) des Gehäuses befinden sich die Kontaktfedern, um den elektrischen Kontakt mit den Stiften einer eingesetzten Zweistiftsockellampe herzustellen. In dem anderen Schenkel des Gehäuses (2) ist eine als Zweipol ausgebildete Starteranordnung (12) vorgesehen. Durch diese Anordnung ergibt sich ein verringriger Platzbedarf, so daß die Lampengehäuse entsprechend kleiner ausgebildet werden können. <IMAGE>

IPC 1-7

**F21V 19/00**

IPC 8 full level

**F21V 19/00** (2006.01); **F21V 23/00** (2015.01); **H01R 33/06** (2006.01); **H01R 33/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

**F21V 19/008** (2013.01); **F21V 23/00** (2013.01); **H01R 33/065** (2013.01); **H01R 33/08** (2013.01)

Cited by

EP0825688A3; EP0758808A3

Designated contracting state (EPC)

DE FR IT

DOCDB simple family (publication)

**EP 0590543 A2 19940406; EP 0590543 A3 19940608; EP 0590543 B1 19961227**; DE 4232802 C1 19940331; DE 59304877 D1 19970206

DOCDB simple family (application)

**EP 93115490 A 19930925**; DE 4232802 A 19920930; DE 59304877 T 19930925